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Emne: Att. Avd. for vatn og avløp - Vedr. vannkvalitet 
 

Hei! 
  
Jeg var i kontakt med dere i fjor da vannledningsnettet i store deler av Moldekleivmarka 
boligfelt innehadde mye smuss og skit.  
Ved direkte tapping fra hovedkran fikk jeg vann med mye smuss, og store andeler levende 
organismer i størrelse fra 1-4mm store som hoppet og svømte i vannet. Viser til tilsendte 
bilder/videoer og vannprøver i 2018.  
  
Dere utførte derfor noen tiltak i vannledningsnettet. 

 Skylling av rørene (viste seg å komme mye smuss/partikler ut ved skylling). 

 Pluggkjøring av nettet fram til skolen. Dere hadde planer om å pluggkjøre fra skolen 

og ned i boligfeltet også. Slik jeg forstår det er ikke det utført enda. 

  
Etter utført skylling forbedret vannkvaliteten seg meget bra. Meget lite smuss kom inn i 
vannskapet/hovedkranen. Alle organismene som var synlig for det menneskelige øyet 
forsvant også. Har siden den gang sjekket vannet ca annenhver mnd. Men i det siste 
har mengden med smuss/skit økt, og det begynner igjen å komme organismer som hopper 
og svømmer i vannet. Er ikke av det store omfanget som var i 2018, men ser en utvikling. Er 
en blanding av ulike arter med blant annet vannlopper og små mark og lignende.   
Vil derfor spørre om dere utførte den planlagte pluggkjøringen av ledningsnettet fra skolen 
og ned til boligfeltet, eller om dette fortsatt er planlagt? 

  
  
Med Vennlig Hilsen 

  
Tore Michal Helland 

Tlf. 922 14 405 

Moldekleivmarka 57 

5919 Frekhaug 


